
Förslag från styrelsen: Minska antalet årliga medlemsmöten

Ett tidigare årsmötesbeslut säger att styrelsen ska anordna medlemsmöte två gånger om
året, med syfte att informera medlemmarna om föreningens läge, och erbjuda möjligheten
att ställa frågor och ta upp synpunkter. Detta har gjorts och flera goda möten har genomförts,
men styrelsen upplever att intresset svalnat. Eftersom det senaste medlemsmötet endast
besöktes av några enstaka personer föreslår styrelsen att antalet medlemsmöten sänks till
ett om året, utöver årsmötet.


